
 

Referat styremøte 2- 2016 
 
Møtte: John Blindheim, Kato Magne Bruland, Jan Gjennestad, Einar Kvamsdal, Birger-Jan Bergesen og 
Johnny Skjoldal (vara). 
Lisa Pickersgill- Forbundssekretær 
 
 
Sted: Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid: Torsdag 11.02.16 
 
Saksliste 
 

1. Økonomi 
Jan informerer om økonomien og regnskapet 2015. 
Styret er enig om at budsjett for 2016 bør være på planen for det nye styret. 
 

2. Generalforsamling i travforbundet 
Årsrapporten er nesten klar.  
Det er ikke kommet inn noen saker til generalforsamlingen. 

 
3. Generalforsamling i lagene 2015 

Generalforsamlingene har fungert greit. Ikke noe spesielt å melde om. 
2 lag som ikke har hatt generalforsamling. Osterøy og Sunnhordaland. 

 Forbundsleder tar kontakt med laglederne. 
 

4. Fellestreninger 
Jan informerer. Veldig stor suksess. Har ønske om å utvide dette med to ekstra måneder. 
Må finne en løsning på finansieringen. Forbundssekretær snakker med Knut Olav, om 
hvordan tilskuddsordningen blir på Til-start. 
 

5. Til-Start 
3 april for 2 åringer og 22 mai for 1-åringer. Infomøte 1 mars. 

 
6. Nye æresmedlemmer 

Egon Larsen ble foreslått og enstemmig valgt. 

7. Ponniutvalget 
Rekruttavdelingen fungerer ikke i ponni- og rekruttavdelingen. Vedtatt at gruppen blir en ren 

ponnigruppe. Forbundet må ta saken videre hva som skjer med rekruttavdeling. 

 

8. Eventuelt 
Birger-Jan ønsker mer orientering rundt Folkehesten. Forbundet og lagene bør gjøre en 
innsats for å beholde de nye eiere. Vi sender spørsmålene videre til Sveen, og får en 
avklaring. 



 
 
Møtet ble hevet kl. 21.30 

 
 

Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
John Blindheim   Kato Magne Bruland   Jan Gjennestad 
 
 
 
 
   Birger-Jan Bergesen   Einar Kvamsdal   


